

KKBT kelolakan majlis berselawat sempena Maulud Nabi



MENTERI Kebudayaan, Belia dan Sukan, Yang Berhormat Mejar Jeneral (B) Dato Paduka Seri Haji Aminuddin Ihsan bin Pehin Orang Kaya Saiful Mulok Dato Seri Paduka Haji Abidin (empat, kiri) hadir selaku tetamu kehormat pada Majlis Selawat Ke Atas Rasulullah Sallallahu Alaihi Wasallam; Rasulullah Sallallahu Alaihi Wasallam Di Hati Kami kelolaan oleh Kelab Komuniti Belia Tranformasi.

Siaran Akhbar dan Foto : Kelab Komuniti Belia Tranformasi

BANDAR SERI BEGAWAN, Ahad, 2 Disember. - Majlis Selawat Ke Atas Rasulullah Sallallahu Alaihi Wasallam; Rasulullah Sallallahu Alaihi Wasallam Di Hati Kami merupakan aktiviti julung kali diadakan oleh Kelab Komuniti Belia Tranformasi (KKBT), iaitu sejak penubuhannya pada 27 Ogos 2017.

Majlis diadakan di Dewan Silaturahmi Pusat Belia, Bandar Seri Begawan.

Hadir selaku tetamu kehormat majlis, Menteri Kebudayaan, Belia dan Sukan, Yang Berhormat Mejar

Jeneral (B) Dato Paduka Seri Haji Aminuddin Ihsan bin Pehin Orang Kaya Saiful Mulok Dato Seri Paduka Haji Abidin.

Majlis yang diadakan bersempena Sambutan Maulud Nabi Muhammad 1440H / 2018M tersebut adalah sebagai platform kepada orang ramai dan para belia khususnya untuk berkumpul di dalam sebuah majlis ilmu dan peluang untuk mengenali dengan lebih mendalam keperibadian Rasulullah Sallallahu Alaihi Wasallam, selain itu sebagai usaha berterusan untuk mengimarahkan bulan Rabiulawal, bulan kelahiran

Rasulullah Sallallahu Alaihi Wasallam yang bukan hanya tertumpu khusus pada awal bulan sehingga tarikh hari keputeraan baginda sahaja tetapi di sepanjang bulan berkenaan.

Majlis dimulakan dengan menunaikan Sembahyang Isyak Berjemaah dan seterusnya mendengarkan bacaan ayat-ayat suci Al-Quran oleh Awang Abdul Wafiq bin Haji Ibrahim, Qari Negara yang pernah menyandang tempat ketiga pada Musabaqah Tilawatil Quran Belia Kebangsaan Tahun 1436H / 2015M.

Bacaan Selawat ke atas Junjungan Besar Nabi Muhammad dipimpin oleh belia-belie ahli KKBT; Belia Kumpulan Ahlul Mubin dan Belia Kumpulan Az Zahra.

Sementara tazkirah disampaikan oleh Penolong Pensyarah Pusat Ilmu Teras Kolej Universiti Perguruan Ugama Seri Begawan (KUPU SB) dan Pengasas Bersama Al-Minhaj Centre, Awang Hilman bin Haji Salim dengan tajuk 'Pesan Rasulullah Untuk Belia' yang turut mengaitkan peranan belia dalam pengukuh hidup berkeluarga.

Majlis disempurnakan lagi dengan bacaan Sayyidul Istigfar beramai-ramai dan Doa Penutup majlis oleh Haji Abdul Halim bin Haji Fuad.

Lebih 100 orang belia menyertai majlis tersebut yang turut menjemput para belia dari kalangan siswa dan siswi KUPU SB, Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA), Belia Program

Khidmat Bakti Negara (PKBN), Belia Masjid dan Kumpulan-kumpulan Qasid serta ahli-ahli KKBT sendiri.

Majlis juga bertujuan untuk mempertingkatkan dan mengukuhkan persefahaman dan kerjasama di antara agensi-agensi yang terlibat dalam pembangunan dan tr比亚 belia serta menggalakkan pnglibatan belia dalam aktiviti keagamaan.

Majlis turut dihadiri oleh Pemangku Pengarah Belia dan Sukan, Awang Haji Zafri bin Haji Mohamed; Pengarah Bahagian Khidmat Bakti Negara, Kolonel (B) Pengiran Haji Zulkifli bin Pengiran Haji Ismail dan para pegawai serta kakitangan Jabatan Belia dan Sukan, Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan.



PEMANGKU Pengarah Sekolah-Sekolah, Jabatan Sekolah-Sekolah (JSS), Kementerian Pendidikan, Dr. Dayang Hajah Zurina binti Haji Harun hadir selaku tetamu kehormat dan melancarkan Perkhemahan Pengembaraan Kepimpinan Pelajar Brunei - Singapura Kali Ke-12 Tahun 2018.



BANDAR SERI BEGAWAN, Ahad, 2 Disember. - Seramai 20 pelajar dari Negara Brunei Darussalam dan 20 pelajar dari Singapura menyertai Perkhemahan Pengembaraan Kepimpinan Pelajar Brunei - Singapura Kali Ke-12 (The 12th Brunei - Singapore Student Leaders Adventure Camp - BSAC) tahun 2018.

KETUA Unit Kegiatan Luar Sekolah, JSS, Kementerian Pendidikan, Awang Mohd. Yusof bin Matrais semasa ucapan alu-aluan.

BSAC terus hasilkan pemimpin holistik, bersemangat

Perkhemahan tersebut juga disertai bersama lapan Chaprones dari Negara Brunei Darussalam dan Republik Singapura.

Majlis mengalu-alukan para peserta perkhemahan yang bermula hari ini hingga 5 Disember diadakan di Dewan Kuliah Sekolah Sukan.

Hadir selaku tetamu kehormat, Pemangku Pengarah Sekolah-Sekolah, Jabatan Sekolah-Sekolah (JSS), Kementerian Pendidikan, Dr. Dayang Hajah Zurina binti Haji Harun.

Terdahulu, Ketua Unit Kegiatan Luar Sekolah, JSS, Kementerian Pendidikan, Awang Mohd. Yusof bin Matrais dalam ucapan alu-aluannya berkata, ini adalah kali keenam Kementerian Pendidikan menjadi tuan rumah BSAC sejak kem pertama ditubuhkan pada tahun 2007 di Singapura.

Menurutnya, program tersebut diadakan secara bergilir-gilir dan perkhemahan ini adalah salah satu daripada platform yang ditetapkan oleh Kementerian Pendidikan Brunei Darussalam dan Singapura untuk terus menghasilkan pemimpin yang holistik dan bersemangat, yang bukan sahaja memiliki pelbagai kemahiran yang diperlukan tetapi menghargai alam semula jadi dan juga budaya.

Beliau juga berasa gembira kerana aktiviti BSAC tahun ini disediakan oleh pegawai-pegawai

Oleh : Rohani Haji Abdul Hamid
Foto : Hamzah Mohidin

dari Unit Kegiatan Luar Sekolah, JSS bersama dengan pegawai pendidikan yang terpilih dan pelajar sekolah menengah.

Katanya, antara aktiviti diadakan termasuk Team Building, Abseiling dan Telematch yang bertujuan meningkatkan kepimpinan, kerja berpasukan, komunikasi dan kemahiran menyelesaikan masalah, manakala aktiviti Berpadi, Trokai Bandar dan Nature Walk diharapkan dapat

meningkatkan kesedaran terhadap alam sekitar dan biodiversiti.

Slot khas juga diatur untuk ketua pelajar dari kedua-dua negara mempamerkan permainan tradisi di bawah pengawasan pengetua.

Tujuan perkhemahan tersebut adalah bagi membangun kepimpinan, pemikiran, penyelesaian masalah dan kemahiran membuat keputusan dalam setiap diri pelajar yang menyertai BSAC.



SEBAHAGIAN daripada pelajar yang menyertai Perkhemahan Pengembaraan Kepimpinan Pelajar Brunei - Singapura Kali Ke-12.